
    

               

Gemeenteraad

Voorstel tot tekstwijziging. 
Amendement: visie op sportaccommodaties versnellen 

Vergadering van : 10 november 2022
Fracties : CDA, Gemeentebelangen, , SGP, GL, VVD, PvdA, SP, CU, FvD
Onderwerp : vaststellen Programmabegroting, binnensportaccommodaties, situatie

  binnen- en buitensport Hollandscheveld e.o. 

Ondergetekenden stellen de volgende tekstaanpassing (amendement) voor:

De tekst op bladzijde 116 van de programmabegroting onder het kopje sporthallen/gymzalen te 
wijzigen door een aanvulling op de bestaande tekst.

In 2023 stellen we een nieuw integraal huisvestingplan binnensportaccommodaties op, mede op 
basis van het geactualiseerde sportakkoord 2023-2026 en slechte staat van verschillende binnen- en 
buitensportaccommodaties in Hollandscheveld e.o. wordt voorrang gegeven aan de visie op de 
binnen- en buitensportaccommodaties in die omgeving.  Het daarvoor beschikbare uitvoeringsbudget 
van 30.000 euro zetten we in om samen met (sport)verenigingen in gezamenlijk overleg de 
mogelijkheden te onderzoeken, (financiële) expertise te bieden, te faciliteren en het proces te 
begeleiden met als doel perspectief te bieden om tot een structurele verbetering van deze binnen- en 
buitensportmogelijkheden te komen. Hierbij  kijken we naar de aanwezige capaciteit en behoefte, de 
kwaliteit van de voorzieningen en welke maatregelen noodzakelijk zijn om de accommodaties in de 
toekomst op orde te houden, waarbij we meerdere opties onderzoeken waaronder nieuwbouw  en 
daarbij ook  de woningbouwsituatie  te betrekken. Met deze visie niet te wachten tot het hele IHP 
binnensportaccommodaties is afgerond en aangenomen en het genoemde perspectief ook een tijdlijn 
mee te geven. Vooruitlopend op deze visie terughoudend te zijn met grote investeringen, maar oog te 
hebben voor met name de situatie van kleedruimte bij HHV. 

Toelichting:
Op blz. 66 van de voorliggende programmabegroting is het belang van sport nader toegelicht. Samen 
de verbinding zoeken om het mogelijk te maken. Daarom is ook in het tekstvoorstel opgenomen om 



met verenigingen in gesprek te gaan. De gezamenlijke verenigingen in Hollandscheveld hebben 
hiervoor al een voorzet gegeven (zie bijlage). Die willen/zijn in gesprek met de gemeente. Het is een 
kans om in gesprek te gaan/blijven met deze verenigingen en tot voorstellen te komen. Mede in het 
licht van de verouderde en afgeschreven accommodaties in onze gemeente. Daarnaast zal het 
nieuwe sportakkoord ook veel meer het karakter van een visie op sport en bewegen krijgen. 
Samengevat:

- De verouderde staat van een aantal sporthallen beperkend zijn voor het beoefenen van 
binnensporten 

- Het van belang is dat de gemeente samen met verenigingen de situatie, en de mogelijke 
alternatieven om tot een structurele verbetering te komen onderzoekt;

- Daarmee tot een aanzet te komen dat perspectief biedt voor de binnensportverenigingen om 
tot een structurele verbetering van de binnensportmogelijkheden te komen.

Naam fractie Naam raadslid

CDA Erik-Jan Kreuze 
Gemeentebelangen Jacob van der Heide
SGP Brand van Rijn 
GL Harrie van der Meer
VVD Wilco Kramer
PvdA                             Wolter Dekker
SP                                                    Jeroen Pomper
CU Koen Meesters
Forum voor Democratie Vincent Vos


